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P R O T O K Ó Ł  NR XXVIII/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna  - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.30 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sytuacja lokalowo – mieszkaniowa na terenie Gminy. 

3. Ochrona środowiska – plany w zakresie kontynuowania budowy kanalizacji oraz 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXVIII/1/16/ 

   4.2. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji 

Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych  Drużyn OSP. /numer druku XXVIII/2/16/ 

   4.3. uchwalenia programu polityki zdrowotnej – Program szczepienia profilaktycznego 

przeciwko grypie dla osób po 65 roku życia. /numer druku XXVIII/3/16/. 

   4.4. bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości niezabudowanych stanowiących własność 

Gminy Kożuchów. /numer druku XXVIII/4/16/. 

   4.5. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. /numer druku XXVIII/5/16/. 

   4.6. wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. /numer druku 

XXVIII/6/16/. 
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   4.7. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Wsi i Rolnictwa. /numer druku 

XXVIII/7/16/. 

   4.8. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych. /numer druku 

XXVIII/8/16/. 

   4.9. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu w 2016 roku. /numer druku 

XXVIII/9/16/. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia.  

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXVII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości niezabudowanych stanowiących 

własność Gminy Kożuchów. /numer druku XXVIII/4/16/.  

Następnie Burmistrz Kożuchowa złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie powołania Kapituły Honorowej. /numer 

druku XXVIII/10/16/. 

 

Projekty uchwał przyjęto do porządku obrad jednogłośnie. /za-13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych. 

 

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył wniosek o przesunięcie punktu „6. Interpelacje, wnioski 

i oświadczenia”, jako punkt 4.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na chwilę obecną 

porządek obrad został ustalony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej i obowiązuje w chwili 

obecnej. Przewodniczący dodał, że po przegłosowaniu wniosków Burmistrza Kożuchowa 

obowiązuje porządek obrad po zmianach. Przewodniczący Rady dodał, że według statutu Gminy 

Kożuchów § 23 pkt. 1 wskazuje, że po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący 

Rady nie musi przeprowadzać ponownego głosowania porządku obrad.  

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sytuacja lokalowo – mieszkaniowa na terenie Gminy. 
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3. Ochrona środowiska – plany w zakresie kontynuowania budowy kanalizacji oraz 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXVIII/1/16/ 

   4.2. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji 

Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych  Drużyn OSP. /numer druku XXVIII/2/16/ 

   4.3. uchwalenia programu polityki zdrowotnej – Program szczepienia profilaktycznego 

przeciwko grypie dla osób po 65 roku życia. /numer druku XXVIII/3/16/. 

   4.4. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. /numer druku XXVIII/5/16/. 

   4.5. wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. /numer druku 

XXVIII/6/16/. 

   4.6. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Wsi i Rolnictwa. /numer druku 

XXVIII/7/16/. 

   4.7. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych. /numer druku 

XXVIII/8/16/. 

   4.8. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu w 2016 roku. /numer druku 

XXVIII/9/16/. 

   4.9. zmieniającej uchwały w sprawie powołania Kapituły Honorowej. /numer druku 

XXVIII/10/16/. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia.  

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXVII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się- 0, nie 

głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych. 

 

Do pkt.2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację dotyczącą sytuacji lokalowo – 

mieszkaniowej na terenie Gminy. /informacja w załączeniu/ 

Brzezińska Barbara – radna i Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej oznajmiła, że Gmina 

obecnie nie dysponuje mieszkaniami socjalnymi oraz komunalnymi. Radna stwierdziła, że 

ewentualna zmiana sytuacji mieszkaniowej pojawia się jednostkowo w zależności od danej 
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sytuacji rodzinnej. Radna dodała, że Komisja Mieszkaniowa na obecną chwilę nie może 

zaproponować żadnego mieszkania dla osób aspirujących o lokal mieszkalny z gminy. Radna 

oznajmiła, że Komisja Mieszkaniowa może ewentualnie opiniować wnioski w sprawie 

przyznania mieszkania, przeprowadzać wizje lokalne oraz może zaproponować wpisanie na listę 

oczekujących, jednak to nie oznacza, że dana osoba otrzyma lokal mieszkalny z gminy. Radna 

stwierdziła, że jeżeli nie będą przeprowadzane działania w kierunku adaptacji budynków 

gminnych na cele mieszkaniowe oraz ewentualne remonty obecnych mieszkań komunalnych, to 

w perspektywie kilkunastu najbliższych lat Komisja Mieszkaniowa nie będzie w stanie zapewnić 

żadnego lokalu mieszkalnego. Radna zaznaczyła, że zdaje sobie sprawę, że obecnie gminę nie 

stać na przeprowadzenie remontu budynków przeznaczonych dla celów mieszkaniowych.  

Następnie radna zwróciła uwagę, że sprawy mieszkaniowe mogą ulec zmianie i polepszeniu ze 

względu na Program „500+”, kiedy to rodziny wielodzietne będą miały więcej środków 

pieniężnych, które być może zwiększą szanse, aby wybrnąć z sytuacji braku mieszkania.  

Na zakończenie wypowiedzi radna oznajmiła, że praca Komisji Mieszkaniowej przebiega 

sprawnie i rzetelnie, również dzięki pracy nowego pracownika Pani Alicji Zawrotniak. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, zapytał Burmistrza Kożuchowa, ile osób 

w ostatnim czasie otrzymało mieszkanie oraz czy zostały zwolnione jakieś lokale mieszkalne.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że w dniu 27 kwietnia Burmistrz 

podpisał przydział mieszkania dla jednego mieszkańca. Burmistrz potwierdził wypowiedź 

Przewodniczącej Komisji Mieszkaniowej Pani Barbary Brzezińskiej w sprawie braku lokali 

mieszkaniowych. Burmistrz dodał, że na dzień dzisiejszy wszystkie dostępne mieszkania zostały 

już przydzielone mieszkańcom. Burmistrz oznajmił, że na podstawie zgłoszeń od innych 

mieszkańców są weryfikowane sytuacje, gdzie mieszkanie zostało przydzielone, jednak nikt 

w danym lokalu nie mieszka, ponieważ wyjechał za granice.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że mieszkańcy skarżą się, że aby 

otrzymać między innymi wniosek w sprawie przydzielenia dodatku energetycznego do 

mieszkania lub załatwić sprawy mieszkaniowe, muszą iść aż na drugie piętro. Mieszkanka 

zaproponowała, aby sprawy mieszkaniowe przenieść na parter Urzędu Miejskiego.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie ma możliwości przeniesienia biura 

zajmującego się sprawami mieszkaniowymi na parter urzędu. Burmistrz wyjaśnił, że pracownik 

Biura Podawczego Urzędu Miejskiego może zadzwonić po odpowiedniego pracownika, który 

zejdzie z góry i pomoże załatwić sprawę danej osobie.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady oznajmił, że obecnie w sesji Rady Miejskiej 

uczestniczy 14 radnych na stan 15.  
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Następnie Przewodniczący Rady powrócił do wniosku złożonego przez radnego Tomasza 

Jakóbczaka, dotyczącego przesunięcia punktów w porządku obrad. Przewodniczący po 

ponownej analizie statutu Gminy Kożuchów § 23 pkt. 2 zapytał, czy radny ponownie chce 

złożyć wniosek o zmianę porządku obrad. Jednocześnie Przewodniczący przeprosił za zaistniałą 

sytuację.  

Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że nie chce skomentować zaistniałej sytuacji.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady wyraził, że na podstawie statutu Gminy 

Kożuchów, przesunięcie punktów porządku obrad nie jest zmianą porządku obrad. Radny 

uzasadnił, że zmiana porządku obrad następuje w momencie wycofania lub wprowadzenia 

punktu w porządku obrad.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy wyjaśnił, że uprawnienia dotyczące określenia 

kolejności obrad wynikają z kompetencji Przewodniczącego Rady. Sekretarz dodał, że radny 

mógł złożyć wniosek formalny, który podlegał by zwykłą większością głosów, a nie 

bezwzględną większością głosów.  

 

Do pkt.3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację dotyczącą ochrony środowiska 

oraz planów w zakresie kontynuowania budowy kanalizacji oraz przydomowych oczyszczalni 

ścieków. /informacja w załączeniu/ 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że na prośbę mieszkańców Podbrzezia Dolnego została 

zobowiązana do zainteresowania się sprawą budowy kanalizacji, między innymi na terenie 

Podbrzezia Dolnego. Radna oznajmiła, że w tej sprawie zapoznała się z dokumentacją, która 

nakładała obowiązek zbiorczego odprowadzenia nieczystości zgodnie z normami Unii 

Europejskiej do dnia 31 grudnia 2015 r., gdzie wszystkie gminy musiały wywiązać się 

z unijnych dyrektyw, dotyczących oczyszczania ścieków komunalnych. Radna dodała, że 

mieszkańcy Podbrzezia Dolnego zabiegają od ponad roku o skanalizowanie tego terenu. Radna 

zwróciła uwagę, że teren ten jest zamieszkiwany od ponad 20 lat. Radna zaznaczyła, że w tej 

sprawie było wystosowane pismo do Burmistrza Kożuchowa oraz nastąpiło spotkanie 

mieszkańców Podbrzezia Dolnego z Burmistrzem Kożuchowa. Na zakończenie wypowiedzi 

radna zapytała, na jakim etapie jest skanalizowanie zaniedbanych terenów gminy Kożuchów, 

a przede wszystkim Podbrzezia Dolnego oraz w jakim zakresie gmina wywiązała się z unijnych 

dyrektyw w tej sprawie.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na zadane pytania powinni odpowiedzieć 

poprzednicy, ponieważ od kilku lat było wiadomo, że w 2016 roku gmina będzie musiała 

wywiązać się z unijnych dyrektyw pod groźbą grzywny, co niejednokrotnie było wspominane. 



6 

 

Burmistrz dodał, że na obecną chwilę kożuchowska aglomeracja jest wykonana 

w sześćdziesięciu procentach, jednak nie dotyczy to Podbrzezia oraz niektórych ulic w samym 

rynku. Następnie Burmistrz zaprosił radnych Rady Miejskiej na spotkanie z Prezesem spółki 

P.U.K. USKOM, które odbędzie się w dniu 17 maja br., na którym zostanie przedstawiona 

informacja dotycząca dokumentacji w tym zakresie. Na spotkaniu między innymi zostanie 

omówiony plan pozyskania potrzebnych środków oraz skutki, które będą wpływały na 

przyszłość na opłaty za wodę i ścieki.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący zapytał, czy kwota 20 000 000 zł. dotyczy obszaru 

skanalizowania całej gminy bez ujęcia przydomowych oczyszczalni ścieków. Następnie 

Wiceprzewodniczący zapytał, czy gmina zostaje przy obecnie omawianym projekcie, czy 

pojawiła się nowa koncepcja w tej sprawie, między innymi przyłączenia terenów wiejskich pod 

oczyszczalnie ścieków.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że sprawa dotyczy tylko aglomeracji miasta 

Kożuchów.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy ulica Wolności jest skanalizowana 

i podłączona do oczyszczalni ścieków przy ulicy Inwestycyjnej.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM poinformował, że ulica Wolności 

prawdopodobnie jest skanalizowana i podłączona do oczyszczalni ścieków, jednak wymaga to 

sprawdzenia i potwierdzenia.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa oznajmiła, że nie potrafi zrozumieć dlaczego mimo 

przyłączenia kanalizacji mieszkanka musi płacić za wywóz szamba. Zdaniem mieszkanki 

szamba przy ulicy Wolności należą do Urzędu Miejskiego, ponieważ są na terenie, gdzie 

zarządcą jest Urząd Miejski. Mieszkanka twierdzi, że nie powinna płacić dwa razy za ścieki i za 

szambo.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że jeśli wspólnota płaci za wywóz szamba, to 

prawdopodobnie ulica Wolności nie jest podłączona do kanalizacji.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa dodała, że na ulicy Wolności są indywidualne 

budynki.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący poinformował, że miał podobny problem. 

Przewodniczący oznajmił, że kiedy likwidował szambo i chciał skorzystać z bezpośredniego 

przyłączenia do kanalizacji miejskiej, wówczas powstał problem kto ma zapłacić za wywóz 

pozostałości z szamba. Radny poinformował, że złożył reklamację do spółki P.U.K. USKOM 

i rachunek za odprowadzenie nieczystości płynnych został pomniejszony o koszt usługi 

opróżnienia szamba.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że sprawa wymaga wyjaśnienia.  
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Do pkt.4.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXVIII/1/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że na Komisji Gospodarki i Budżetu 

złożył wniosek o przedstawienie terminarza Dni Kożuchowa oraz udzielenie informacji 

w sprawie planowanych kosztów związanych z tym wydarzeniem. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił koszty związane z organizacją Dni 

Kożuchowa: 

- Fundacja Gloria Griffin -  30 000 zł.; 

- Ochrona – 7 095 zł.; 

- Michał Grzybek (Dj Alex) – 6 000 zł.; 

- Jula (koncert w Parku Miejskim) – 17 000 zł.; 

- Obsługa konferansjera (za 3 dni) – 3 750 zł.; 

- Agencja artystyczna dostarczająca sprzęt artystyczny (obsługa nagłośnienia) – 5 500 zł.; 

- Koncert Muzyki Filmowej – 5 000 zł.; 

- Koncert Zespołu GEDIA Blues Band – 950 zł.; 

- Koncert zespołu muzyki dawnej, udział w korowodzie turniejowym  - 3 000 zł.; 

- Spektakl teatralny – 2 200 zł.; 

- Spoty promujące Turniej Rycerski, relacja filmowa – 4 920 zł.; 

- tantiemy autorskie- 2 900 zł. 

Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że XX Turniej Rycerski posiada patronat Rady 

Wojewódzkiej, a przede wszystkim patronat Pani Elżbiety Polak – Marszałka Województwa 

Lubuskiego, jak również Wojewody Lubuskiego Pana Władysława Dajczaka. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy radni mogą otrzymać kopię 

kosztorysu związanego z organizacją Dni Kożuchowa. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że pełne zestawienie poniesionych kosztów 

chciałby przedstawić radnym po zakończeniu Dni Kożuchowa.  

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, jak będzie wyglądało pokrycie kosztów związanych 

z przebudową drogi przy ulicy Towarowej w Kożuchowie przy markecie Biedronka. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że koszty dotyczące kanalizacji będą po 

stronie gminy, natomiast firma Jerenimo Martins na własny koszt wykona nawierzchnię 

asfaltową ulicy Towarowej. Burmistrz zaznaczył, że w tej sytuacji firma Jerenimo Martins 

ponosi większe koszty niż gmina.  

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy wszystkie ustalenia i zapewnienia zostały sporządzone 

na piśmie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w tej sprawie została już podpisana 

umowa.   

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa zapytał, czy gmina nie może 

przeznaczyć 370 000 zł. na ważniejsze zadania, niż remont konserwatorski północnej ściany 

i elewacji ratusza oraz stolarki okiennej i drzwiowej. Radny podkreślił, że północna ściana 

ratusza nie zagraża bezpieczeństwu.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zauważył, że problemy związane z przeznaczeniem 

środków na potrzebne zadania będą zawsze. Burmistrz wyjaśnił, że gmina otrzymała 

dofinansowanie na remont konserwatorski północnej ściany ratusza. Burmistrz dodał, że koszt 

inwestycji będzie mniejszy niż 370 000 zł. Burmistrz uzasadnił, że remont jest potrzebny dla 

rozwoju miasta i starówki, aby móc przyciągnąć turystów.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa stwierdził, że wolałby aby te 

środki przeznaczyć na remont kamienic znajdujących się na starówce, niż remont jednej ściany 

ratusza.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zauważył, że gmina przeznaczyła już 200 000 zł. na 

remont kamienic. Burmistrz dodał, że kolejne kamienice są na etapie sporządzania dokumentacji 

potrzebnej do przeprowadzenia remontu. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że 

w ciągu kilku najbliższych lat, dzięki uzyskanym dotacjom z gminy Kożuchów, zostanie 

wyremontowanych kilka kamienic, które poprawią ogólny widok starówki oraz zadowolą 

wspólnoty mieszkaniowe.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa oznajmił, że zgadza się 

na dofinansowanie remontu kamienic, natomiast nie zgadza się na dofinansowanie remontu 

północnej ściany ratusza.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że jest to decyzja radnego Adriana 

Pikulskiego.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy oprócz kwoty 30 000 zł. zostały 

przeznaczone inne środki dla pozostałych stowarzyszeń organizujących Turniej Rycerski.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że Fundacja Gloria Griffin za cały Turniej 

Rycerski otrzyma tylko i wyłącznie kwotę 30 000 zł. Burmistrz dodał, że kwota została ustalona 

podczas rozpatrywania ofert w drodze przetargu.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy w Turnieju Rycerskim biorą udział 

inne stowarzyszenia, które otrzymają pieniądze za organizację turnieju. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w organizowaniu Turnieju Rycerskiego 

bierze udział tylko jedna Fundacja Gloria Griffin.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, zapytał w jakim zakresie zostaną podjęte zmiany 

kosztorysu dotyczącego dofinansowania remontu ratusza. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na obecną chwilę nie jest w stanie udzielić 

informacji w tej sprawie, ponieważ w dniu dzisiejszym, czyli 27 kwietnia br. dotarło pismo, 

informujące o formie dotacji i zmianach kosztorysu. Burmistrz dodał, że po analizie ww. pisma 

informacja w tej sprawie zostanie przedstawiona. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz 

poinformował, że kosztorys liczy kilka stron i można zapoznać się z nim między innymi podczas 

przerwy w obradach.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że podczas przerwy zapozna się ze 

sporządzonym ww. kosztorysem. Następnie radny zapytał, czy Burmistrz potwierdza że jeżeli 

rada przegłosuje poprawkę, to czy koszty rzeczywiście będą mniejsze niż 370 000 zł.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział twierdząco.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy gmina dołoży się do renowacji 

betonowego lwa z nad apteki przy ulicy Limanowskiego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że ta sprawa kilkukrotnie była poruszana na 

sesji. Burmistrz dodał, że jeśli wspólnota mieszkaniowa budynku dogadała się z właścicielem 

apteki oraz jeśli posiada przygotowaną dokumentację budowlaną z pozwoleniami konserwatora 

zabytków i złoży dokumenty w sprawie dofinansowania, to gmina nie widzi problemu, aby 

wspomóc renowację lwa.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że wspólnotę mieszkaniową nie stać na 

przygotowanie potrzebnej dokumentacji w kwocie 25 000 zł.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że wspólnota mieszkaniowa może 

złożyć wniosek do Urzędu Miejskiego w Kożuchowie w sprawie dofinansowania na ten cel, 

ponieważ gmina ma zabezpieczone środki w wysokości 200 000 zł. dla wspólnot 

mieszkaniowych, jako dofinansowanie do funduszu remontowego kamienic.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny poinformował, że betonowy lew z nad apteki przy ulicy 

Limanowskiego jest w depozycie Izby Regionalnej w Kożuchowie.  
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Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy nie można się wstrzymać z decyzją o remoncie  

północnej ściany ratusza, skoro nie ma dokładnie oszacowanych kosztów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że koszty są dokładnie oszacowane na 

wyznaczoną kwotę, jednak podczas rozstrzygania oferty przetargowej kwota ta ulegnie 

zmniejszeniu.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 7, przeciw – 3, wstrzymało się od 

głosu – 4, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt.4.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji Powiatowych 

Zawodów w Sportach Pożarniczych  Drużyn OSP. /numer druku XXVIII/2/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.4.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

programu polityki zdrowotnej – Program szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie dla 

osób po 65 roku życia. /numer druku XXVIII/3/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.4.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. /numer druku XXVIII/5a/16/ 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, poprosił o ogłoszenie przerwy 

w związku ze spóźnieniem radnego Jacka Niezgodzkiego, którego dotyczy projekt uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił przerwę.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, po zakończeniu przerwy wznowił 

obrady. Następnie Przewodniczący poinformował, że w obradach sesji uczestniczy 15 radnych. 
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, ponownie odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. /numer druku XXVIII/5a/16/ 

Następnie Wiceprzewodniczący zapytał, czy radna Halina Perdian i radny Jacek Niezgodzki 

wyrażają zgodę na kandydowanie na członka Komisji Rewizyjnej  

Perdian Halina – radna, wyraziła zgodę. 

Niezgodzki Jacek – radny, wyraził zgodę.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, zapytał czy są inne zgłoszenia kandydatów do 

projektu uchwały. Następnie z braku kandydatów Wiceprzewodniczący zamkną listę. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.4.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. /numer druku XXVIII/6/16/ 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady, poprosił członków Komisji Rewizyjnej o zgłaszanie 

kandydatów. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, zgłosił kandydata na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Jacka Niezgodzkiego. 

Niezgodzki Jacek – radny, wyraził zgodę.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał czy są inne zgłoszenia 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Następnie z braku kandydatów 

Przewodniczący zamkną listę. 

Zamknięcie listy kandydatów zostało przyjęte jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił głosowanie nad wyborem 

radnego Jacka Niezgodzkiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Wybór radnego Jacka Niezgodzkiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej został 

przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 1, nie głosowało – 

0/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Jakóbczak Tomasz – radny, zgłosił kandydata na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

radnego Adriana Pikulskiego. 
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Pikulski Adrian – radny, wyraził zgodę. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał czy są inne zgłoszenia 

kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Następnie z braku kandydatów 

Przewodniczący zamkną listę. 

Zamknięcie listy kandydatów zostało przyjęte jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił głosowanie nad wyborem 

radnego Adriana Pikulskiego na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Wybór radnego Adriana Pikulskiego na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1, nie 

głosowało – 0/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. /numer druku XXVIII/6/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 2, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt.4.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie powołania Komisji Wsi i Rolnictwa. /numer druku XXVIII/7a/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.4.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych. /numer druku XXVIII/8/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.4.8. 
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu w 2016 roku. /numer druku XXVIII/9/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 0, przeciw – 12, wstrzymało się od 

głosu – 3, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt.4.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie powołania Kapituły Honorowej. /numer druku XXVIII/10/16/ 

Wiceprzewodniczący dodał, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad na wniosek 

Burmistrza Kożuchowa i nie była opiniowana przez Komisje Stałe Rady Miejskiej 

w Kożuchowie. Następnie Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie projektu uchwały.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie powołania Kapituły Honorowej. /numer druku XXVIII/10/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt.5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /informacja w załączeniu/ 

Na zakończenie omawianego sprawozdania Burmistrz oznajmił, że otrzymał pismo od  

Wojewódzkiego Komendanta Policji w sprawie pozytywnego rozpatrzenia wniosku dotyczącego 

budowy nowego komisariatu policji na wytypowanej działce w miejscowości Kożuchów.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, w jaki sposób zostanie zaadaptowany 

budynek po byłym Ośrodku Pomocy Społecznej przy ul. Słowackiego oraz budynek obecnego 

Komisariatu Policji przy ul. Wolności.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że do budynku po byłym Ośrodku Pomocy 

Społecznej przy ul. Słowackiego zostanie przeniesiona z zamku Biblioteka Publiczna Miasta 

i Gminy Kożuchów.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady poinformował, że od przyszłej sesji Rady 

Miejskiej integralną częścią punktu „Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami” będą 

odpowiedzi na wnioski, interpelacje i oświadczenia złożone przez radnych na poprzedniej sesji.  

 

Do pkt.6. 
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Henryk Zieliński – Wiceprzewodniczący złożył interpelacje, dotyczącą aktualnego stanu 

postępowania w sprawie ewentualnego przejęcia przez Gminę gruntów położonych w obrębie 

3 miasta Kożuchów, oznaczonych jako działki nr 161 i 163 będących w użytkowaniu 

wieczystym Polskiego Związku Działkowców. Wiceprzewodniczący dodał, że jak wynika 

z dokumentów Gmina Kożuchów jest żywotnie zainteresowana przejęciem tych gruntów. 

Następnie Wiceprzewodniczący poinformował, że Polski Związek Działkowców wystąpił 

w październiku 2015 roku do Starostwa Powiatowego w Nowej Soli o stanowisko w kwestii 

rozwiązania umowy użytkowania wieczystego wspomnianych wyżej działek.  

Brzezińska Barbara – radna wyraziła zadowolenie, że od następnej sesji Rady Miejskiej 

w punkcie „Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami”, Burmistrz Kożuchowa będzie 

udzielał odpowiedzi na wnioski, interpelacje i oświadczenia radnych złożone na poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej. Radna dodała, że wniosek w tej sprawie składała kilka miesięcy temu. 

Następnie radna oznajmiła, że chciałaby przedstawić obiecane oświadczenie, nawiązujące do 

poprzedniego złożonego przez siebie oświadczenia zatytułowanego „Spektakularna porażka 

Burmistrza Kożuchowa”, dotyczącego dofinansowania remontu ulic Młynarskiej, Kościuszki 

i Rataja w Kożuchowie.  

Cyt.:  

„28 stycznia 2016 roku podczas Sesji Rady Miejskiej wygłosiłam oświadczenie dotyczące braku 

dofinansowania do projektu drogowego w ramach rządowego  „Programu rozwoju gminnej 

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019”. Projekt dotyczył remontu 

i przebudowy ulic i chodników przy ulicy Młynarskiej, Koszarowej, Kościuszki i Rataja 

w Kożuchowie.  

 Powiedziałam wówczas, że to spektakularna porażka Burmistrza Kożuchowa Pawła Jagaska.  

Informacje, które do nas docierały wskazywały, że nie otrzymamy dofinansowania do remontu, 

co było warunkiem niezbędnym do zrealizowania  inwestycji. Określałam nasze szanse jako 

iluzoryczne. Zakończyłam oświadczenie słowami, że jak optymistycznie zakłada Burmistrz, 

rozstrzygnięcia mogą się jeszcze zmienić, czego Burmistrzowi Kożuchowa, Mieszkańcom i sobie 

serdecznie życzyłam.   

Okazało się, że jest szansa na otrzymanie dofinansowania, ponieważ w „Programie rozwoju 

infrastruktury drogowej” pojawiły się oszczędności.  

I dlatego dzisiaj, z prawdziwą przyjemnością chciałabym podziękować Burmistrzowi Kożuchowa 

Pawłowi Jagaskowi za skuteczne wsparcie moich wielomiesięcznych starań i uzyskanie środków 

na remont i przebudowę ulic        i chodników.  

Przyznaję Panie Burmistrzu, że spektakularna porażka zmieniła się w spektakularny sukces nas 

wszystkich – Mieszkańców, Pana i mój – jako radnej. Proszę przyjąć moje gratulacje.  

Najważniejsze jest dobro Mieszkańców, a jeżeli my przy okazji mamy satysfakcję z naszej pracy 

samorządowej, to można powiedzieć, że po prostu robimy to, co do nas należy.” 

 

                                                             Radna Rady Miejskiej w Kożuchowie     

                                                                            Barbara Brzezińska                               
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Następnie radna wręczyła odczytane przez siebie oświadczenie Burmistrzowi Kożuchowa, 

jednocześnie dziękując w imieniu swoim oraz w imieniu mieszkańców ww. ulic za owocną 

współpracę, pomoc i zaangażowanie w sprawie. 

Radna poinformowała również, że w dniu 18 kwietnia br. odbyło się spotkanie Burmistrza 

Kożuchowa z mieszkańcami ww. ulic. Radna w imieniu mieszkańców wyraziła prośbę, aby 

podczas uwzględniania planów remontowych ww. ulic uwzględnić propozycje mieszkańców. 

Radna w tej sprawie poprosiła o kontakt z osobą odpowiedzialną za przygotowanie omawianego 

projektu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o kontakt w tej sprawie z zastępcą kierownika 

wydziału Funduszy i Inwestycji z Panem Grzegorzem Chomontem.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa w ramach sprostowania 

poinformował, że pozytywne rozpatrzenie tzw. schetynówek zawdzięczamy niskim cenom ropy, 

które spowodowały oszczędności w całym kraju. Następnie radny złożył wnioski: 

- w sprawie przedstawienia szacowanych wszystkich kosztów - z wyszczególnieniem 

i podziałem wydatków dotyczących koncertu Disco Polo „Cosuchowia Dance”; 

- w sprawie przedstawienia kosztów, jakie gmina ponosi w związku z zatrudnieniem 

pracowników interwencyjnych oraz ile gmina ponosi kosztów na pracowników oddelegowanych 

do P.U.K. USKOM; 

- w sprawie przedstawienia, jak zaawansowane są prace przy zadaniu i wykonaniu projektu 

budowy nowej świetlicy wiejskiej w Mirocinie Średnim; 

- w sprawie podania informacji, czy MOSiR będzie w stanie utrzymać i pielęgnować place 

zabaw i boiska na terenach wiejskich oraz jakie prace i kiedy będą przeprowadzane. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o złożeniu wniosków w formie pisemnej. 

Jakóbczak Tomasz – radny, zgłosił wniosek o przedstawienie  kosztorysu budowy wiaty 

przystankowej przy ulicy Nowosolnej. Radny uzasadnił, że odpowiedź na wniosek nr 7 z dnia 

31.03.2016 r. nie wyczerpuje i nie daje pełnych informacji na temat odrzucenia zgłaszanego 

wniosku. Następnie radny poprosił o informację na temat stopnia zaawansowania prac budowy 

ronda przy ulicy Szprotawskiej. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że prace związane z budową ronda przy 

ulicy Szprotawskiej zaczną się w ciągu kilku najbliższych dni.  

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył oświadczenie do Przewodniczącego Rady Miejskiej o nie 

zwoływanie spotkań z radnymi, jeżeli poczynione na tych spotkaniach ustalenia nie będą później 

respektowane.  
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Perdian Halina – radna, poprosiła radnego Tomasza Jakóbczaka o wytłumaczenie po co 

potrzebna jest wiata przy przystanku przy ulicy Nowosolnej. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady upomniał, że omawiany punkt dotyczy składania 

wniosków i interpelacji, a nie ich komentowania przez pozostałych radnych. Następnie 

Przewodniczący Rady poinformował Panią Alicję Prokopiak, że będzie mogła zabrać głos 

w punkcie „Sprawy różne”.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, nawiązał wypowiedź do złożonego wniosku 

radnego Adriana Pikulskiego w sprawie przekazanych pracowników interwencyjnych do spółki 

P.U.K. USKOM. Radny poprosił o uzupełnienie interpelacji w zakresie  spraw dotyczących 

utrzymania terenów zielonych oraz utrzymywania porządku na terenie miasta, ponieważ są to 

dwa różne zarządzenia Burmistrza Kożuchowa w tej sprawie. Następnie radny złożył 

interpelacje w sprawie sporządzenia opinii prawnej dla celów pracy Rady Miejskiej do użytku 

zewnętrznego w zakresie możliwości dokonywania zmian i poprawek w zgłaszanych przez 

Burmistrza Kożuchowa uchwał, odnośnie zmiany uchwały budżetowej gminy w świetle 

aktualnego orzecznictwa RIO i Wojewódzkich Sądów Administracyjnych. Radny złożył również 

wniosek w sprawie dyskusji nad regulaminem Budżetu Obywatelskiego oraz sporządzenia 

harmonogramu małych inwestycji. Radny zaznaczył, że chciałby aby w tych tematach odbyły się 

konsultacje społeczne. Następnie radny poprosił o przegłosowanie złożonych wniosków w celu 

podjęcia zamierzonych kroków ww. sprawach.  

Brzezińska Barbara – radna poinformowała, że dnia 30 kwietnia 2015 roku podczas sesji Rady 

Miejskiej zwróciła się z interpelacją o rozważenie możliwości opracowania mapy drogowej 

remontów na terenie miasta i gminy Kożuchów. Radna dodała, że otrzymała informację, że na 

cel bieżących remontów są przeznaczane zbyt niskie środki, które są realizowane według 

bieżących potrzeb w danym roku i nie są planowane w kilkuletniej perspektywie. Radna 

wyraziła sugestię, że jeśli radny widzi potrzebę to nie tylko składa wniosek, ale bierze  również 

czynny udział w realizacji tych wniosków, między innymi poprzez spotkania z mieszkańcami 

i mobilizowanie ich do działania. Radna wyraziła, że nie ma sensu ustalania działań radnych 

między sobą, ponieważ potrzebne są konkretne działania radnych w osiągnięciu danego celu.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, poprosił radną Barbarę Brzezińską 

o niekomentowanie składanych przez siebie interpelacji.  

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że jeśli będzie chciała zrealizować zamierzone 

działania zgłoszone przez mieszkańców, to nie będzie czekała na ustaloną przez radnych kolej 

w przygotowanym harmonogramie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa  oznajmił, że mapa planowanych inwestycji była już 

przedstawiana radnym. Burmistrz zaznaczył, że między innymi została podana informacja, że 
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w miesiącu wrześniu 2016 roku zostaną złożone wnioski o tzw. schetynówki na remont 

ulic XXX Lecia PRL oraz Garbarskiej. Burmistrz dodał, że pozostałe remonty dróg będą 

wykonywane na bieżąco. Następnie Burmistrz oznajmił, że zostały zwiększone koszty 

uzupełniania powstałych uszkodzeń w nawierzchni dróg, ponieważ w związku z pismem 

mieszkanki Kożuchowa w sprawie niezakwestionowania wykonanych napraw w nawierzchni 

dróg, naprawy te powinny zostać usunięte, ponieważ zdaniem mieszkanek źle oddziałują na 

środowisko. Burmistrz zaznaczył, że w związku z zaistniałą sytuacją gmina będzie musiała 

zakupić licencjonowany tłuczeń, co zwiększy koszty bieżących napraw dróg gminnych.  

Jakóbczak Tomasz – radny, poparł wniosek radnego Marcina Jelinka w sprawie utworzenia 

harmonogramu prac związanych z inwestycjami. Radny uzasadnił, że taka forma będzie bardziej 

przejrzysta i precyzyjna.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, przeprowadził głosowanie dotyczące złożonych 

wniosków przez radnego Marcina Jelinka w sprawie: 

- przeprowadzenia konsultacji w sprawie zmiany regulaminu Budżetu Obywatelskiego. 

Wniosek został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 1, 

nie głosowało – 0/ 

- przyjęcia prac związanych z konsultacjami w sprawie sporządzenia projektu harmonogramu 

prac małych inwestycji.  

Wniosek został przyjęty większością głosów. /za – 11, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 2, 

nie głosowało – 0/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, podziękował radnym za pozytywne 

zaopiniowanie złożonych wniosków.  

 

Do pkt.7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady poinformował, że do biura Rady wpłynęła ocena 

zasobów pomocy społecznej, przygotowana przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Kożuchowie, 

do zapoznania się dla radnych. Następnie Przewodniczący poinformował o akcji „Podwórko 

Nivea” oraz zaproponował oddawanie głosów na budowę placu zabaw przy ulicy 

Zielonogórskiej w Kożuchowie (przy stadionie). Przewodniczący poinformował również 

o spotkaniu Komitetu Obywatelskiego do spraw ufundowania sztandaru dla Koła im. 13 Pułku 

Zmechanizowanego ZŻWP w Kożuchowie w dniu 22 kwietnia.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, poprosił radnych Rady Miejskiej o zgłaszanie 

kandydatów do pocztu sztandarowego z okazji Święta Konstytucji 3 Maja.  

Jakóbczak Tomasz – radny, zaproponował kandydaturę Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady z przykrością oznajmił, że nie może wziąć 

udziału w uroczystościach z powodu problemów zdrowotnych. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy podczas remontu ulic Rataja, 

Młynarskiej i Koszarowej w ramach tzw. schetynówek, zostaną wymienione rury kanalizacyjne, 

aby w przyszłości uniknąć awarii, które spowodują zniszczenie nawierzchni drogi.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że podczas planowanych remontów ulic 

zostanie wymieniona również sieć kanalizacyjna. Burmistrz dodał, że nawierzchnia drogi 

zostanie wykonana z kostki brukowej, co w przyszłości ułatwi dostęp do sieci kanalizacyjnej.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy spółka P.U.K USKOM pokryje 

w pełni ze swoich środków wymianę rur kanalizacyjnych przy planowanych remontach ulic i nie 

będzie wnioskować o dofinansowanie z budżetu gminy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że spółka P.U.K USKOM nie będzie 

wnioskować o dofinansowanie z budżetu gminy na wymianę rur kanalizacyjnych ulic Rataja, 

Młynarskiej i Koszarowej.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zwróciła uwagę na zanieczyszczenie ulic 

Słowackiego, 9 – go Maja oraz 22 Lipca (przy sklepie Netto).  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że pracownicy zajmujący się 

utrzymaniem czystości ulic, sprzątają je regularnie. Następnie Burmistrz zaapelował, aby 

mieszkańcy nie zanieczyszczali ulic.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K USKOM, poprosił o zgłaszanie zanieczyszczonych 

miejsc, aby podjąć interwencje mające na celu uporządkowanie wyznaczonych miejsc.    

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że zanieczyszczenie ulic wynika 

z braku postawionych koszy na śmieci. Mieszkanka wyraziła niezadowolenie w tej sprawie. Na 

zakończenie wypowiedzi mieszkanka dodała, że w  miejscowości Nowa Sól nie ma takich 

problemów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w tym roku część pracowników 

interwencyjnych zostało przekazanych do pomocy przy pracach utrzymujących tereny zielone, 

podobnie jak jest to w Nowej Soli, jednak nie spotkało się to z aprobatą. Burmistrz dodał, że 

w Nowej Soli większość pracowników interwencyjnych zajmuje się utrzymaniem 

i porządkowaniem ulic, dlatego Nowa Sól nie boryka się z podobnymi problemami.  

Walczak Piotr – Prezes UKS Samorządowego Gimnazjum w Kożuchowie, zaprosił 

zgromadzonych gości na drugą edycję imprezy sportowej „Kocham siatkówkę”. Następnie 

Prezes przedstawił działalność klubu uczniowskiego, który jest organizatorem jak 

również uczestniczącym w różnych rozgrywkach sportowych Lubuskiej Ligi Siatkowej. Podczas 

wypowiedzi  Prezes podziękował Burmistrzowi Kożuchowa za współpracę oraz za ufundowanie 
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nagród, Przewodniczącemu Rady Miejskiej za pomoc przy organizacji imprez sportowych oraz 

radnym Andrzejowi Nowocieniowi  oraz Tomaszowi Walczakowi za popularyzację tej 

dyscypliny sportowej. Na zakończenie wypowiedzi Prezes UKS poprosił o pomoc i wsparcie 

gminy w dalszym funkcjonowaniu uczniowskiego klubu sportowego.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, podziękował Panu Piotrowi Walczakowi za 

organizowanie zajęć siatkarskich.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, odniósł się do wypowiedzi 

Burmistrza Kożuchowa w sprawie nieakceptacji z przydzielenia pracowników interwencyjnych 

do spółki P.U.K USKOM. Radny, wyraził niezadowolenie z przeznaczenia pracowników 

interwencyjnych do pomocy przy utrzymaniu terenów zielonych, ponieważ zdaniem radnego 

spółka P.U.K USKOM otrzymuje zbyt dużo środków z budżetu gminy za utrzymanie czystości 

i zdaniem radnego spółce nie powinno przydzielać się pracowników interwencyjnych, którzy 

opłacani są ze środków gminy Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w ubiegłym roku pracownicy 

interwencyjni również pracowali przy utrzymaniu terenów zielonych i nikt nie zgłaszał 

sprzeciwu w tej sprawie. Burmistrz dodał, że spółka P.U.K USKOM nadzoruje pracowników 

interwencyjnych, dzięki czemu więcej prac jest realizowanych. Na zakończenie wypowiedzi 

Burmistrz dodał, że wykonywane prace odbywają się na dużą skalę, między innymi na 

zaniedbanych skwerkach, gdzie mimo upomnień właściciele tych działek nie utrzymują 

należytego porządku.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa oznajmił, że Burmistrz źle 

zrozumiał wypowiedzieć radnego, ponieważ radny miał na myśli, że zbyt duże pieniądze są 

przekazywane dla spółki P.U.K USKOM i dodatkowo są przekazywani pracownicy, którzy są  

opłacani ze środków z gminy. Radny dodał, że pracownicy utrzymujący tereny zielone powinni 

być wynagradzani z przeznaczonych środków na ten cel dla spółki P.U.K USKOM. Radny 

wyraził również niezadowolenie z planowanego remontu ściany ratusza, uważając że gmina 

niepotrzebnie trwoni pieniądze.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że kwota 120 000 zł., która jest przeznaczona 

dla spółki P.U.K USKOM na utrzymanie terenów zielonych zostaje w gminie, ponieważ spółka 

P.U.K USKOM jest spółką gminną.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że doszło do braku komunikacji w tej 

sprawie pomiędzy radnym Adrianem Pikulskim, a Burmistrzem Kożuchowa.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że w niedawnym czasie część radnych 

kierowała zapytania, dlaczego spółka P.U.K USKOM nie wykonuje zadań zleconych przez 
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gminę, natomiast gdy spółka zaczyna wykonywać powierzone zadania, to spotyka się to 

z negatywnym podejściem ze strony radnych.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, nie zgodził się z wypowiedzią radnego Adriana Pikulskiego 

oraz radnego Marcina Jelinka, ponieważ nieraz bywało tak że radny Andrzej Marek pomagał 

spółce P.U.K USKOM. 

Marek Andrzej – radny oznajmił, że wszystkie prace wykonywał za uprzejmością.   

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, poprosił o nie komentowanie udzielonych 

odpowiedzi.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny stwierdził, że jeśli z jednej strony zostanie wystosowana pomoc, 

to od drugiej strony również powinna być wystosowana. Radny dodał, że wszystkie prace 

powinny odbywać się na zasadzie wzajemnej współpracy.  

Marek Andrzej – radny, poprosił Prezesa spółki P.U.K USKOM o przedstawienie wszystkich 

pracowników spółki P.U.K. USKOM, wraz z opisem jakie etaty posiadają. Radny, wyraził nie 

zrozumienie przeznaczenia kwoty w wysokości 120 000 zł. dla spółki P.U.K USKOM. Radny 

uzasadnił, że skoro gmina przydziela spółce swoich pracowników do wykonywania zleconych 

prac przez gminę, to w takim razie gmina nie powinna ponosić kosztów związanych 

z utrzymaniem terenów zielonych.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyraził że zarzuty radnego w tej sprawie są 

bezzasadne.  

Niezgodzki Jacek – radny oznajmił, że jeśli brakuje pracowników dla MOSiR-u, gdzie o tym 

wcześniej sygnalizowano, to gmina nie powinna przekazywać swoich pracowników spółce 

P.U.K USKOM, tym bardziej że spółka otrzymuje z gminy środki  w wysokości 120 000 zł. 

przeznaczone na ten cel, gdzie spółka mogłaby wykonać prace za niższe środki. Radny 

zauważył, że jednostka MOSiR według statutu miała sprawować nadzór nad placami zabaw 

i miała zajmować się koszeniem boisk, natomiast podczas spotkania Dyrektora MOSiR-u 

z sołtysami, Dyrektor oznajmił, że jest to nie możliwe i sołtysi sami powinni zadbać o place 

zabaw.  Radny dodał, że z tego powodu powstają niejasności w tej sprawie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że sołtysi nie sygnalizowali zapotrzebowania 

na pracowników interwencyjnych, ponieważ są pracownicy jednodniowi, którzy również 

wykonują zlecone zadania.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, wyraziła niezadowolenie z powodu unikania 

prywatnych właścicieli skwerków od obowiązku utrzymania czystości i wykonywanych prac 

w tym zakresie przez pracowników interwencyjnych. Mieszkanka zaproponowała, aby kosztami 

obarczyć właścicieli skwerków.  
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, skierował w tej sprawie zapytanie do Prezesa 

spółki P.U.K USKOM. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K USKOM oznajmił, że jeśli spółka otrzyma takie 

zlecenie, to taką czynność wykona, jednak nie jest kompetentną instytucją w tej sprawie.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że był obecny na spotkaniu Dyrektora 

MOSiR-U z sołtysami i uznaje za zasadną wypowiedź radnego Jacka Niezgodzkiego w tej 

sprawie. Radny zaproponował, aby część pracowników interwencyjnych przekazano na 

realizację zadań statutowych jednostki MOSiR.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że Dyrektor MOSiR- u miał wątpliwości 

prawne i ubezpieczeniowe dotyczące wykonywania prac przez powierzonych pracowników.  

Burmistrz dodał, że Dyrektor MOSiR-u otrzymał listę osiemnastu placów zabaw, z czego 

wywnioskowano aby powołać komisję, która zweryfikuje tą ilość, aby nie okazało się że z listy 

zostaną tylko cztery place zabaw. Następnie Burmistrz dodał, że sołtysi wyrazili swoje zdanie 

w tym zakresie, że również mogą podjąć się pracy przy nadzorze placów zabaw.   

Pietruczynik Ireneusz – Dyrektor MOSiR-u oznajmił, że na spotkaniu z sołtysami nie było 

sprzeciwu w tej sprawie. Dyrektor dodał, że sprzeciw jest zgłoszony przez radnego Adriana 

Pikulskiego, który nie był na zebraniu oraz ze strony radnego Marcina Jelinka. Dyrektor dodał 

również, że jeśli w jakikolwiek sposób jednostka ma brać odpowiedzialność za place zabaw, to 

zdaniem Dyrektora powinno dojść do dyskusji, w jaki sposób powinno zostać to przejęte, 

ponieważ pod względem fizycznym i ekonomicznym nie istnieje taka możliwość.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa wyjaśnił, że nie wyraził żadnego 

sprzeciwu w tej sprawie. Radny dodał, że odnosi się do wcześniejszych wypowiedzi Burmistrza 

Kożuchowa podczas utworzenia jednostki MOSiR.  

Perdian Halina – radna, skierowała zapytanie do radnego Tomasza Jakóbczaka, w jakim celu 

potrzebna jest wiata przystankowa przy ulicy Nowosolnej dla osób wysiadających z autobusu.  

Jakóbczak Tomasz – radny poinformował, że wiata będzie służyć dzieciom dojeżdżającym do 

szkół. Następnie radny przypomniał, że radna w poprzednich kadencjach również składała 

podobne wnioski w tej sprawie. Radny oznajmił, że jest po wstępnych rozmowach 

z Burmistrzem Kożuchowa w tej sprawie i wyraził nadzieję, na pozytywne zakończenie tej 

sprawy.  

Perdian Halina – radna stwierdziła, że wybrane miejsce pod wiatę przystankową jest bardzo 

niebezpieczne, ponieważ grozi potrąceniem osoby wysiadającej z autobusu.  

Jakóbczak Tomasz – radny poinformował, że Burmistrz Kożuchowa, policjanci oraz 

przedstawiciele Zarządu Dróg Wojewódzkich byli obecni przy wyznaczaniu miejsca 

i jednoznacznie stwierdzili, że jest to właściwe miejsce.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na dzień dzisiejszy priorytetem jest 

postawienie wiaty przystankowej w miejscowości Czciradz, w związku z niedawnym 

wypadkiem. Burmistrz dodał, że jeżeli chodzi o ulicę Nowosolną, to będą podejmowane 

stosowne kroki w tej sprawie.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zaproponowała, aby w Centrum Kultury „Zamek” 

zaczęto organizować dyskoteki i imprezy kulturalne dla młodzieży, podobnie jak odbywało się 

to kilka lat temu.  

Jakóbczak Tomasz – radny, wyraził nadzieję na realizację postawienia wiaty przystankowej 

przy ulicy Nowosolnej.  

Niezgodzki Jacek – radny skierował zapytanie do Burmistrza Kożuchowa, na jakim etapie są 

rozmowy dotyczące przedszkola i domu opieki dziennej w Broniszowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że mieszkanka oczekuje na rozstrzygnięcie 

konkursu, ponieważ przesunięto termin ogłoszenia wyników.  

Niezgodzki Jacek – radny zapytał, czy między gminą a mieszkanką wszystkie sprawy są 

załatwione.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wszystkie szczegóły zostały już ustalone.  

Niezgodzki Jacek – radny, następnie zapytał na jakim etapie jest sprawa dotycząca parku 

w miejscowości Broniszów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że prowadzone są rozmowy z sołtysem oraz 

z Nadleśnictwem Nowa Sól. Burmistrz dodał, że sprawa nie jest łatwa do rozwiązania.  

Niezgodzki Jacek – radny poinformował, że teren parku nie należy do gminy, jednak został on 

zaadaptowany przez mieszkańców i aby cokolwiek móc zrobić potrzebna jest zgoda 

Nadleśnictwa. Radny dodał, że sprawa trwa już od ponad dwóch lat.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że prowadzone są rozmowy w tej sprawie 

i trudno jest określić termin ich zakończenia, ponieważ jest to trudna do zrealizowania sprawa.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, nawiązał do wypowiedzi mieszkanki Kożuchowa Pani Alicji 

Prokopiak, informując że Centrum Kultury „Zamek” funkcjonuje do godziny 19:00, natomiast 

Publiczna Biblioteka Miasta i Gminy Kożuchów do godziny 18:00.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego zapytał, ilu pracowników interwencyjnych 

będzie mogło być przydzielonych na tereny wiejskie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że pracownicy interwencyjni będą 

przydzielani na dwa lub trzy dni według zapotrzebowania i zgłoszeń sołtysów, warunkiem jest  

sprawowanie nadzoru nad takim pracownikiem.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, oznajmił że przydział pracowników jednodniowych 

i interwencyjnych na tereny wiejskie odbywa się na podobnych warunkach, jakie były 
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w zeszłym roku. Sekretarz dodał, że w niektórych wsiach nie udało się pozyskać pracowników 

interwencyjnych, ponieważ chętni pracownicy nie posiadali określonego drugiego profilu, który 

jest podstawą zatrudnienia. Następnie Sekretarz stwierdził, że jeśli w Mirocinie Dolnym znajdzie 

się chętna osoba do prac interwencyjnych, która będzie posiadała drugi profil, to zostanie 

zatrudniona i przydzielona do pracy w Mirocinie Dolnym. Na zakończenie wypowiedzi 

Sekretarz oznajmił, że jeśli sołtys danego sołectwa zgłosi zapotrzebowanie na pracownika robót 

publicznych i jeśli będzie sprawował nad nim nadzór, to nic nie stoi na przeszkodzie, aby na 

kilka dni takiego pracownika przydzielić.  

Marek Andrzej – radny zapytał, kto zajmuje się utrzymaniem porządku przy drogach 

wjazdowych do miejscowości Kożuchów, ponieważ obecnie drogi te są zarośnięte i zaśmiecone, 

co źle świadczy o gminie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że rozmawiał w tej sprawie z pracownikiem 

Zarządu Dróg Wojewódzkich, który poinformował, że koszenie i uprzątnięcie dróg 

wojewódzkich odbywa się dwa razy w roku, ponieważ takie są ustalenia między Zarządem Dróg 

Wojewódzkich, a firmą która zajmuje się utrzymaniem dróg. Następnie Burmistrz oznajmił, że 

w tej sprawie jest bezradny i nie ma wpływu na zaistniałą sytuację, mimo upomnień w kierunku 

Zarządu Dróg Wojewódzkich między innymi przez Straż Pożarną oraz Straż Miejską.  

Marek Andrzej – radny stwierdził, że wobec zaistniałej sytuacji gmina powinna sama 

przystąpić do uporządkowania dróg wjazdowych do Kożuchowa. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że podobnie jak w zeszłym roku pracownicy 

interwencyjni zajmą się koszeniem i uporządkowaniem dróg wjazdowych do miejscowości 

Kożuchów, jednak Burmistrz zaznaczył, że uporządkowanych zostanie tylko kilka metrów dróg, 

ponieważ gmina nie ma prawa wejścia i uprzątnięcia dróg należących do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich.  

Marek Andrzej – radny, zadeklarował pomoc wraz z sołtysem Krzysztofem  Raczykowskim, 

przy uprzątnięciu drogi wjazdowej do Kożuchowa od strony Mirocina Dolnego.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie może zlecić prac w tym zakresie 

swoim pracownikom ze względów formalno- prawnych.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego, zwrócił uwagę na zły stan plastikowych 

znaków drogowych, które od kilku lat są zaniedbane i niszczone między innymi poprzez 

koszenie poboczy specjalistycznym sprzętem. Sołtys dodał, że również rozmawiał z Zarządem 

Dróg Wojewódzkich w sprawie niegospodarnego utrzymania dróg wojewódzkich, który 

poinformował że koszenie rowów odbywa się na podstawie określonej wysokości traw.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w zaistniałej sytuacji gmina powinna dbać 

tylko o drogi gminne.  
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Następnie Burmistrz Kożuchowa złożył wniosek do Przewodniczącego Rady Miejskiej 

z propozycją zwoływania jednej wspólnej komisji w danym miesiącu, która będzie poświęcona 

tylko projektom uchwał, które w danym miesiącu będą omawiane na sesji Rady Miejskiej. 

Burmistrz uzasadnił, że takie rozwiązanie usprawniłoby pracę Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny zwrócił uwagę, że problem zaśmiecania ulic jest nagminny 

i większość ludzi sama doprowadza do takiego stanu. Radny oznajmił, że był świadkiem jak 

młodzież z gimnazjum zaśmieca dopiero co uprzątniętą ulicę, mimo zwróconej uwagi przez 

samego radnego.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że jeśli byłyby postawione kosze na 

śmieci, to młodzież nie zaśmiecałaby ulic. Następnie radna zapytała, kiedy będą transmitowane 

sesje Rady Miejskiej za pośrednictwem internetu.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że oczekuje na wycenę i jeśli koszty nie będą 

zbyt wysokie, to takie transmisje dojdą do skutku. Następnie Burmistrz dodał, że w ten sposób 

chciałby uniknąć nieporozumień i manipulacji, wynikających z udostępniania za pośrednictwem 

internetu, wyciętych nagrań osób prywatnych.  

Niezgodzki Jacek – radny zapytał, czy Pani która fotografowała podczas posiedzenia Komisji 

Gospodarki i Budżetu jest pracownikiem Urzędu Miejskiego w Kożuchowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że jest to nowy pracownik Urzędu 

Miejskiego w Kożuchowie. 

Niezgodzki Jacek – radny zapytał, jaki zakres obowiązków będzie wykonywany przez 

zatrudnionego pracownika. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że zatrudnianie pracowników jest 

kompetencją Burmistrza Kożuchowa. Burmistrz dodał, że pracownik został zatrudniony na 

miejsce Pana Józefa Piaseckiego.  

Niezgodzki Jacek – radny zwrócił uwagę, że w Centrum Kultury „Zamek” jest zatrudniona 

osoba, która zajmuję się lokalnymi mediami i nie widzi powodu, aby zatrudniać kolejną osobę 

z podobnym zakresem obowiązków. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że zatrudniony pracownik będzie zajmował 

się promocją miasta i gminy Kożuchów, podobnie jak poprzedni pracownik Pan Józef Piasecki.  

Niezgodzki Jacek – radny, zaprosił do pomocy Dyrektora MOSiR-u przy koszeniu boiska 

w miejscowości Broniszów.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy Pani która została zatrudniona 

pochodzi z terenu gminy Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie jest upoważniony do udzielenia 

odpowiedzi, dodając że w kompetencji Burmistrza jest zatrudnianie pracowników.  
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Marek Andrzej – radny zapytał, czy zatrudniony pracownik otrzymuje takie same 

wynagrodzenie, jak poprzedni pracownik na tym samym stanowisku.  

Niezgodzki Jacek – radny, zwrócił uwagę na niestosowne zachowanie Burmistrza Kożuchowa 

względem mieszkanki Pani Alicji Prokopiak, ponieważ zdaniem radnego mieszkanka ma prawo 

do uzyskania informacji w sprawach związanych z gminą.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny zauważył, że pracownik Urzędu Miejskiego nie jest osobą 

bezpośrednio publiczną. Następnie radny stwierdził, że radni nie powinni narzucać swoich 

kompetencji dyrektorom, ponieważ dyrektorzy odpowiadają za wykonaną pracę, a nie za to skąd 

dany pracownik pochodzi.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że podczas głosowania nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej część radnych wstrzymała się od głosowania 

nie dlatego, że są przeciwni między innymi budowy podjazdu przy Szkole Podstawowej Nr  2, 

czy budowy chodnika w miejscowości Lasocin lecz dlatego, że część radnych miała wątpliwości 

dotyczące przeprowadzenia remontu ściany ratusza. Na zakończenie wypowiedzi radny, zwrócił 

się z prośbą do Burmistrza Kożuchowa, aby w przyszłości projekty uchwał, które w jakiś sposób 

będą dzielić radę, były rozdzielane i podejmowane osobno.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że każdy przedstawiony projekt uchwały 

będzie w jakiś sposób dzielił radnych. Następnie Burmistrz zaznaczył, że projekty uchwał które 

dotyczą planowanych dotacji między innymi dla spółki P.U.K. USKOM, czy Powiatowego 

Urzędu Pracy według wcześniejszych próśb radnych są przygotowywane osobno. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że według przepisów prawa uchwała budżetowa nie 

może być dzielona na kilkanaście części.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że zwrócił się z prośbą, która nie ma na 

celu podważania kompetencji Burmistrza Kożuchowa.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że projekty uchwał dotyczące przyznawanych 

dotacji będą sporządzane osobno, aby uniknąć nieporozumień i wątpliwości radnych, natomiast 

jeśli chodzi o uchwały budżetowe jest to niewskazane pod względem prawnym.  

Do pkt.8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXVII został przyjęty większością głosów. /za –12, przeciw-

0, wstrzymało się od głosu – 3, nie głosowało – 0/ 

Do pkt. 9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 17:30. 

       Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej  

Magdalena Ozgowicz             Ireneusz Drzewiecki 


